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Kas yra Kėdainių ligoninė?
Kėdainių ligoninė yra gydymo įstaiga.

Ką daro ligoninė?
Ligoninė padeda žmonėms, kai jie serga ar susižeidžia.

Ligoninėje dirba:
•	 Gydytojai
•	 Slaugytojai
•	 Kiti medicinos darbuotojai

Kokią pagalbą galima gauti ligoninėje?
•	 Skubią pagalbą, kai žmogui labai blogai
•	 Gydymą, kai reikia ilgiau likti ligoninėje
•	 Tyrimus, kad sužinotumėte, ar esate sveikas
•	 Konsultacijas su gydytojais

Kur yra Kėdainių ligoninė?
Ligoninės adresas:
Budrio g. 5, Kėdainiai

Kaip susisiekti su ligonine?
Telefonas: +370 347 67 600
El. paštas: info@kedainiuligonine.lt

Jeigu reikia pagalbos – kreipkitės į Kėdainių ligoninę!



Kėdainių ligoninėje yra įvairūs skyriai. 
Kiekvienas skyrius padeda gydyti tam tikras 
ligas.

Priėmimo-skubios pagalbos skyrius
•	 Padeda žmonėms, kuriems reikia skubios 

pagalbos.
•	 Čia atvyksta greitoji medicinos pagalba.
•	 Gydytojai apžiūri, ar žmogui reikia likti ligoninėje. 

Chirurgijos skyrius
•	 Gydo žmones, kuriems reikia operacijos.
•	 Čia gydomi kaulų lūžiai, vidaus organų problemos 

ir kiti susirgimai.

Vidaus ligų skyrius
•	 Gydo žmones, kuriems skauda širdį, plaučius ar 

kitus vidaus organus.
•	 Čia gydomi pacientai, sergantys plaučių 

uždegimu, aukštu kraujospūdžiu ir kitomis 
ligomis.

Reabilitacijos skyrius
•	 Padeda žmonėms pasveikti po ligų ar traumų.
•	 Čia atliekamos masažo, mankštos ir kitos gydymo 

procedūros.

Vaikų ligų skyrius
•	 Gydo sergančius vaikus.
•	 Gydytojai rūpinasi vaikų sveikata ir skiria tinkamą 

gydymą.

Slaugos skyrius
•	 Rūpinasi vyresnio amžiaus žmonėmis ir sunkiai 

sergančiais pacientais.
•	 Čia pacientai gauna nuolatinę priežiūrą.



Dienos stacionaras
•	 Čia gydomi žmonės, kuriems nereikia likti 

ligoninėje per naktį.
•	 Pacientai atvyksta dienai, gauna gydymą ir 

grįžta namo.
•	 Tai gali būti lašinės, tyrimai, procedūros ar 

gydytojo priežiūra.

Dienos geriatrijos skyrius
•	 Čia gydomi vyresnio amžiaus žmonės.
•	 Padeda senjorams sustiprėti po ligų ar 

traumų.
•	 Čia atliekami tyrimai, gydomos įvairios ligos ir 

vyksta reabilitacija.

Neurologijos skyrius
•	 Gydo žmones, kurie turi nervų sistemos ligas.
•	 Čia gydomi pacientai, sergantys insultu, 

epilepsija, migrena ir kitomis ligomis.
•	 Atliekami specialūs tyrimai, kad nustatytų 

nervų sistemos sutrikimus.

Reanimacijos (Intensyvios terapijos) skyrius
•	 Čia gydomi sunkiai sergantys pacientai, kurių 

būklė labai pavojinga.
•	 Pacientai stebimi visą parą, jiems teikiama 

ypatinga medicininė priežiūra.
•	 Naudojama speciali įranga, padedanti 

kvėpuoti ir palaikyti gyvybines funkcijas.

Odontologijos ir dantų protezavimo skyrius
•	 Čia gydomi žmonių dantys.
•	 Gydytojai taiso sugedusius dantis, gydo 

dantenų ligas.
•	 Atliekamas dantų protezavimas – gaminami ir 

pritvirtinami dirbtiniai dantys.
•	 Žmonės gali gauti dantų protezus su valstybės 

parama.



Konsultacijų poliklinika
Kėdainių ligoninės konsultacijų poliklinika – tai 
vieta, kur galite nueiti, jei jaučiate sveikatos 
problemų ir
norite pasikonsultuoti su gydytoju.

Čia galite gauti:
•	 Gydytojo patarimus, ką daryti, kad pagerėtų 

sveikata.
•	 Tyrimus, kad sužinotumėte, kas su jumis 

negerai.
•	 Vaistus, jei gydytojas juos paskirs.
•	 Skiepus, kad apsisaugotumėte nuo ligų.

Jei jums reikia kito gydytojo pagalbos, jūsų 
gydytojas gali jus nukreipti pas jį. Poliklinikoje 
dirba daug skirtingų gydytojų, kurie padės 
jums pasirūpinti sveikata.
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